



مكتب أمر للخدمات العامه



المملكة العربية السعودية 🏠

الرياض حي الشفاء

amer.ad2023@gmail.com 📧

0555254269 - 0552224782 📞

## من نحن..؟

مؤسسة أمر للخدمات وتطوير الأعمال هو مركز متخصص يوفر حلاً شاملاً لجميع احتياجاتك الحكومية والخاصة في المملكة العربية السعودية. تأسست المؤسسة منذ سنتين ، نحن ملتزمون بتسهيل جميع الإجراءات، بما في ذلك استخراج التصاريح، والحصول على التراخيص، والتأشيرات، وحجوزات الخدمات المتعددة. اعتماداً على خبرتنا الواسعة وفريق عمل محترف، كما أن لنا وسطاء مع شركات كثيرة مثل شركات السلامة والشركات الهندسية ، ونسعى دائماً لتوفير خدمات ذات جودة عالية وسرعة في الأداء لتلبية احتياجات عملائنا. نحن نسعى جاهدين لتقديم تجربة خدمة فريدة تضمن سهولة التفاعل مع الجهات الحكومية والشركات الخاصة. تفتح أبوابنا لمساعدتك في تحقيق أهدافك وتوفير وقتك وجهدك. مهمتنا هي تقديم حلاً شاملاً لاحتياجاتك.

AMER Establishment for Services and Business Development is a specialized center that provides a comprehensive solution for all your governmental and private needs in the Kingdom of Saudi Arabia. Founded two years ago, we are committed to facilitating all procedures, including permit issuance, obtaining licenses, visas, and reservations for various services. Leveraging our extensive experience and a professional team, we have partnerships with many companies, such as safety and engineering companies. We always strive to provide high-quality services with speed in performance to meet our clients' needs. We are dedicated to delivering a unique service experience that ensures ease of interaction with government entities and private companies. Our doors are open to assist you in achieving your goals and saving your time and effort. Our mission is to provide a comprehensive solution for your needs."



# About us..

# الرؤية Vision

Our vision is to achieve excellence in providing government and private services at the highest levels of quality and efficiency, facilitating the lives of individuals and companies in the Kingdom of Saudi Arabia by offering a comprehensive and reliable solution. We aim to become the leading company in the field of public services, with a focus on continuous improvement and understanding our clients' requirements to realize their vision and well-being in a sustainable future.



رؤيتنا هي تحقيق التميز في توفير الخدمات الحكومية والخاصة بأعلى مستويات الجودة والكفاءة، وتسهيل حياة الأفراد والشركات في المملكة العربية السعودية من خلال تقديم حلاً متكاملاً وموثوقاً به ، نسعى لتكون المؤسسة الرائدة في مجال تقديم الخدمات العامة، مع التركيز على التحسين المستمر وفهم متطلبات عملائنا لتحقيق رؤيتهم ورفاهيتهم في مستقبل مستدام.



# Mission..

## الرسالة..

رسالتنا هي تقديم خدمات متميزة وموثوقة للأفراد والشركات في المملكة العربية السعودية. نسعى لتسهيل الإجراءات وتوفير وقت وجهد عملائنا في استخراج التصاريح والتراخيص والتأشيرات، مما يساعدهم على تحقيق أهدافهم بكفاءة وراحة تامة. نحن ملتزمون بالجودة والشفافية والتحسين المستمر لتلبية توقعات عملائنا وتحقيق رضاهم.

Our mission is to provide outstanding and reliable services to individuals and companies in the Kingdom of Saudi Arabia. We strive to streamline procedures and save our clients' time and effort in obtaining permits, licenses, and visas, helping them efficiently and comfortably achieve their goals. We are committed to quality, transparency, and continuous improvement to meet our clients' expectations and ensure their satisfaction.



## عمل كافة الاجراءات الحكومية والخاصة

Performing all government and private procedures.

## خدماتنا..

Extracting permits from the Ministry of Health	استخراج تصاريح وزارة الصحة	1
Extracting permits from the Ministry of Investment	استخراج تصاريح وزارة الاستثمار	2
Extracting permits from the Ministry of Education	استخراج تصاريح وزارة التعليم	3
Extracting permits from the Ministry of Commerce	استخراج تصاريح وزارة التجارة	4
Extracting permits from the Ministry of Transport	استخراج تصاريح وزارة النقل	5
Renewing worker's residencies	تجديد اقامات العمال	6
Renewing work permits	تجديد كروت العمل	7
Extending the duration of permits	رفع نسبة ممدد	8
Obtaining an investor's license	استخراج رخصة مستثمر	9
Obtaining municipal licenses	استخراج رخص بلدي	10
Obtaining safety licenses	استخراج رخص سلامة	11
Obtaining civil defense licenses	استخراج رخص الدفاع المدني	12
Facilitating access to loans	تسهيل الحصول على القروض	13
Obtaining work permits	استخراج رخص العمل	14
Obtaining tourist and commercial visas	استخراج تأشيرات سياحية وتجارية	15
Obtaining business visit visas	استخراج تأشيرات زيارات العمل	16
Reservations through the Madaen platform	حجوزات عبر منصة مدن	17
Managing all project procedures, including supervision of accounting and taxes.	نعمل كافة اجراءات المشاريع مع الاشراف على المحاسبة والضريبة	18



# أهدافنا..

## دعم تنمية المجتمع

نسعى لتقديم الدعم لتنمية المجتمع والاقتصاد من خلال تقديم خدماتنا بفعالية ومسؤولية اجتماعية.

06

## التحسين المستمر

نهدف إلى تطوير وتحسين عملياتنا باستمرار لتلبية احتياجات متغيرة وتحسين تجربة العملاء.

05

## الشفافية

نسعى للعمل بشفافية تامة في علاقتنا مع العملاء وضمن نزاهة الخدمات.

04

## تحقيق الرضا الكامل للعملاء

نهدف إلى تحقيق رضا عملائنا من خلال تقديم حلاً موثوقاً وفعالاً.

03

## تسهيل الإجراءات

نسعى لجعل الإجراءات الحكومية والخاصة أكثر سهولة ويسراً.

02

## توفير خدمات عالية الجودة

نهدف إلى تقديم خدمات متميزة تلي احتياجات وتوقعات عملائنا.

01

# أهدافنا

# Our Goals..



# Our Goals..

باقات خدمات

لدينا باقات سنوية وشهرية للعميل يختار منها على حسب احتياجاته .

خبرة واختصاص

نتميز بفريق عمل محترف وذو خبرة في مجال تقديم الخدمات الحكومية والخاصة.

سرعة وكفاءة

نقدم الخدمات بأسرع وقت ممكن دون التضحية بالجودة.

تخصيص الحلول

نقدم حلاً مخصصاً لاحتياجات كل عميل لضمان تحقيق أهدافهم الفردية.

شفافية ونزاهة

نعمل بأمانة وشفافية في كل تعامل مع العملاء.

مجتمع مسؤول

نلتزم بتقديم الدعم للمجتمع والبيئة من خلال ممارسات مسؤولية اجتماعياً.

رضاء العميل

نسعى دائماً لتحقيق رضا كامل لعملائنا من خلال تلبية توقعاتهم وتقديم تجربة استثنائية.



# What sets us apart.

## Service packages

We have annual and monthly packages for the customer to choose from according to his needs.

## Experience and expertise

We distinguish ourselves with a professional and experienced team in the field of providing government and private services.

## Speed and efficiency

We deliver services as quickly as possible without compromising quality.

## Customized solutions

We offer customized solutions to meet the individual needs of each client, ensuring the achievement of their specific goals.

## Transparency and integrity

We operate with honesty and transparency in all interactions with our clients.

## Social responsibility

We are committed to providing support to the community and the environment through socially responsible practices.

## Customer satisfaction

We continuously strive to achieve complete customer satisfaction by meeting their expectations and providing an exceptional experience.



مؤسسة أمر للخدمات وتطوير الأعمال